
Nivå-Kokkedal Tennis og Padel Klub  

  

Generalforsamling i NKT,  

Søndag den 23.marts 2025 klokken 10:00  

Sted: NKT-klubhus, Græstedgårdsvej 1, 2980 Kokkedal  

   

Referat:  

  

1. Valg af dirigent  

Johan Jensen blev foreslået og valgt  

  

2. Bestyrelsens beretning  

Formand Niels Lund Christensen aflagde årsberetningen. Der har været en meget lille 

medlemsfremgang. Vi er en forening af overvejende ældre medlemmer. Vores 

økonomi er sund. Vi skifter bogholder i løbet af foråret. Det er Erik Vegeberg der 

stopper efter mange gode år. Det er Pernille Alberg der fremover varetager bogholder 

opgaverne. Pernille begynder 1.April 2025 og der vil være et par måneders overlap.  

Den ny bogholder har fået fuldmagt af bestyrelsen til sine opgaver.   

Vi har tilmeldt 5 hold til holdturneringerne.  

Kommunen har endnu ikke givet grønt lys for at etablere 2 vinterbaner og en 

padlebane. Der foretages i øjeblikket en miljøvurdering af grundvandsstanden på 

baneanlægget. Håber vi får endelig besked i løbet af kort tid.   

  

Der arbejdes fortsat med at forbedre akustikken i klubhuset. Takket være Johan har vi 

nu 2 fungerende boldmaskiner en næsten ny og den gamle er sat i stand. I budgettet 

er der afsat midler til forny de hårdhvidevare i klubhuset bl.a. med en 

storkøkkenopvaskemaskine. Der er igen i år afsat en pulje på 15.000 kr. som kan 

søges til specielle aktiviteter. Ingen penge blev brugt i 2024.  

  

Derefter var der mulighed for at stille spørgsmål til beretningen. Der blev stillet 

spørgsmål til materialevalg til vinterbanerne. Det er i kommunens hænder at indhente 

tilbud på det.  

Det blev foreslået, at det blev bedre markedsført, at der kan søges penge til særlige 

aktiviteter.  

Årsberetningen blev vedtaget.   

  

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse  

Inger, kassereren gennemgik det udsendte regnskab med noter. Årsresultatet var 

meget tæt på budgettet. Vores formue er nu over 1 mio.   

  

Årsregnskabet blev rost for den forbedrede stilling med noter. Regnskabet 

blev godkendt.  

  

4. Behandling af indkomne forslag:  

  a) Projektforslag som går på at ansøge kommune om etablering af 3 pickleball baner 

på anlægget ved Græstedgaard. Bestyrelsen anmoder om mandat til at gå videre med 

ansøgning.    

  



Der udspandt sig en diskussion om fordele ved pickleball frem for padel tennis og om 

forslaget til pickleballbaner skulle gå forud for padlebanen.  

Ansøgningen om padle- og vinterbaner går sin gang og vi afventer svar.   

  

Det blev besluttet, at bestyrelsen kan gå videre med ansøgningen om etablering af 

pickleball baner. Og klubbens tilbud om at medfinansierer banerne med 250.000 kr. 

står ved magt.  

    

5. Forelæggelse af budget for 2025 til godkendelse samt fastlæggelse af 

kontingent  

Bestyrelsen foreslår uændret kontingent for 2025.  

  

Kassereren gennemgik budgetforslaget, som ligger meget tæt op ad sidste års 

omsætning. Kontingentet blev forslået uændret. For voksne er det 1130 kr. Budget 

og kontingent blev vedtaget.  

  

6. Valg af formand (for 1 år)  

Niels Lund Christensen genopstiller og blev valgt uden modkandidater.  

  

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer  

Jens E. Pedersen havde ønsket at udtræde af bestyrelsen, hvorfor der skulle vælges et 

nyt medlem. Johan Jensen blev forslået og valgt for 2 år.  

Kasserer Inger Dandanell Garn og Søren Pind var på valg. De blev begge genvalgt for 

2 år.  

Bestyrelsen består desuden af Marianne Nøhr og Erik Holmskov. De var ikke på valg i 

år.   

  

8. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen (1 år)  

Ole Aarstoft og Poul Erik Kristensen meldte sig og begge blev valgt for et år.       

  

9. Valg af revisorer    

Olga Nikroozi er på valg. Blev genvalgt for 2 år.  

Ole Aarstoft er ikke på valg i år.         

   

10. Eventuelt.  

Der blev spurgt til, hvad bestyrelsen ville gøre for at tiltrække nye unge medlemmer. 

Bestyrelsen har ikke nogen aktuel plan for det. Det er en meget svær opgave. Der 

blev forslået, at der blev arrangeret en familiedag for vores medlemmer kun komme 

sammen med deres børn og børnebørn for at sen om det kunne give nye medlemmer. 

Der blev talt om at foreningens 50-års jubilæum. Det fremgår af vores hjemmeside, 

at klubben blev etableret i januar 1976. Det viser sig efter lidt efterforskning, at det er 

forkert. Klubben blev stiftet den 20. januar 1977, så vi har god tid til at planlægge en 

jubilæumsfest og skrive vores 50-årige historie.   

  

Dirigenten afsluttede generalforsamlingen og takkede for god ro og orden. Der 

var ca. 35 deltagere.  

  

Referent: Jens E Pedersen.  


